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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 33/2021 

XXXIII Sesja w dniu 11 maja 2021  

Obrady rozpoczęto 11 maja 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:12 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel nieobecny 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska nieobecna 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXXIII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 
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Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, a także zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 23 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 11 maja br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXXII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 20 

kwietnia 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wnoszą zmiany do porządku obrad.  

Radni nie wnieśli zmian, a zatem Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji 

porządku obrad XXXIII sesji Rady Miasta. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 20 kwietnia 

2021r.czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 11 maja 2021r. i przedstawia się 

następująco: 

Zakończono nabór projektów do Budżetu Obywatelskiego. W sumie mieszkańcy 

złożyli 51 projektów, które zostaną ocenione pod względem formalnym i 

merytorycznym. Ogłoszenie wstępnej listy przedsięwzięć zakwalifikowanych do 

dalszej procedury nastąpi 28 maja. Otwarty został nowy, sensoryczny plac zabaw w 

Przedszkolu Publicznym nr 8 z Oddziałami Integracyjnymi przy ul. Targowej 3. 

Stworzenie wyjątkowego miejsca, które posłuży wszystkim dzieciom, jest jednym z 

elementów Programu Rewitalizacji. W ramach zapobiegania epidemii covid - 4 maja 

2021 r. w Hali OSiR uruchomiono Powszechny Punkt Szczepień czynny przez 7 dni 

w tygodniu od godziny 8:00 do 18:00. Dawkę szczepionki w tym punkcie otrzymało 

już ok. 2,6 tysiąca osób, natomiast - zgodnie z centralnym raportem szczepień 

przeciwko Covid-19 - obecnie zaszczepionych jest ponad 30 tysięcy mieszkańców 

Włocławka. Wszyscy mieszkańcy Włocławka otrzymają bezpłatnie maseczki, które 
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Urząd Miasta Włocławek otrzymał z Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych. 

Dystrybucja maseczek odbywa się m.in. poprzez: Punkt Szczepień Powszechnych w 

hali OSiR, placówki oświatowe, przychodnie publiczne i niepubliczne, zakłady pracy, 

gminne jednostki organizacyjne, spółdzielnie mieszkaniowe. Na włocławskich ulicach 

zamontowano kilkadziesiąt opraw LED w ramach doświetlenia przejść dla pieszych. 

Czterdzieści trzy lokalizacje zostały wybrane na podstawie obliczeń fotometrycznych. 

Inna barwa światła oraz dobrana moc gwarantują widoczność przejścia z odległości 

dużo większej, niż w przypadku światła sodowego. W ramach procedury zamówień 

publicznych zawarta została umowa na opracowanie dokumentacji dla zadania: 

Budownictwo czynszowe - przebudowa i rozbudowa budynków mieszkalnych i 

mieszkalno-usługowych wraz z zagospodarowaniem terenu w kwartale pomiędzy 

ulicami Brzeską, Cyganka, 3 Maja i Żabią. Dokumentację sporządzi firma ARR 

ARCHITECTURE Kacper Rojek z Łodzi. Wartość umowy wynosi ok. 928 tys. złotych 

brutto, termin realizacji: 10 miesięcy od dnia zawarcia umowy. 7 maja podpisana 

została umowa w sprawie dofinansowania projektu „Latarnicy społeczni obszaru 

rewitalizacji”. Latarnicy jako liderzy w obszarze rewitalizowanym, działać będą na 

rzecz społeczności lokalnej i rozwiązywać problemy, z którymi mieszkańcy 

Śródmieścia borykają się na co dzień. Pięć prac wpłynęło na konkurs „3 Maja 

woonerfem”, którego celem jest opracowanie koncepcji urbanistyczno-

architektonicznej przebudowy ulicy. Trwają prace Sądu Konkursowego, wyniki 

poznamy najpóźniej w przyszłym tygodniu. W ramach zadań z zakresu polityki 

społecznej i zdrowia publicznego Budowa „Centrum wsparcia dla osób w kryzysie” z 

izbą wytrzeźwień weszła w fazę realizacji. 27 kwietnia przekazano plac budowy i 

ruszyły prace budowlane, które potrwają dziesięć miesięcy. Do Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji przesłano projekt programu in vitro dla 

mieszkańców Włocławka celem wydania opinii. W toku jest nabór wniosków o 

przyznanie dotacji dla mieszkańców, którzy chcą wymienić stare piece. Równolegle, 

trwa podpisywanie umów z beneficjentami zakwalifikowanymi do programu. 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 

• radny Zbigniew Lewandowski 

• radna Mariola Gawłowska 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radny Stanisław Krzemieniewski 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• radny Stanisław Krzemieniewski (Ad Vocem) 
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Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021 rok. 
 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021-2035. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. Skarbnik Miasta wyjaśniła, że na wniosek 

Wydziału Inwestycji dokonano zmniejszenia dochodów o kwotę 2.416.456,00 zł na § 

6350, z uwagi na brak dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 

budowę ulicy Celulozowej. Ponadto także na wniosek Wydziału Inwestycji celem 

wyboru oferty w postępowaniu przetargowym na zadaniu pn. „Wzmocnienie i 

wykorzystanie potencjału endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i 

rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego”, zwiększono wydatki o kwotę 

2.800.000,00 zł. Dokonano otwarcia ofert dla postępowania przetargowego na 

realizację zadania, które przekraczały kwotę zaplanowaną na zadaniu. Wartość 

zadania po zmianie wynosi 21.101.910,00 zł. Powyższe środki proponuje się 

przenieść z zadań: - „Budowa ulicy Celulozowej” w kwocie 2.500.000,00 zł. Na 

zadaniu z uwagi na brak dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

proponuje się dodatkowo zmniejszenie wydatków o kwotę 2.416.456,00 zł. natomiast 

na zadaniu „Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 8” w kwocie 

300.000,00 zł Pozostawiona kwota na zadaniu pozwoli na przygotowanie terenu pod 

realizację robót budowlanych. Wartość zadania po zmianie wynosi 10.534.865,00 zł. 

Jak wyjaśniła Skarbnik Miasta podjętą przez Radę Miasta Włocławek Uchwałę Nr 

XXXII/43/2021 z dnia 20 kwietnia 2021 r. zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2035 urealniono do poziomu 

dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów aktualnie obowiązującej uchwały w 

sprawie budżetu Miasta Włocławek na 2021 r., zmienionej w okresie między sesjami 

Zarządzeniami Prezydenta oraz zaktualizowano wykaz przedsięwzięć o zadania 

planowane do realizacji przy udziale środków zewnętrznych. W wydatkach 

bieżących: wprowadzono zadanie pn. „Latarnicy społeczni obszaru rewitalizacji” na 

łączną kwotę nakładów finansowych 680.000,00 zł. Projekt został złożony w 

odpowiedzi na konkurs Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko-

Pomorskiego i pozytywnie oceniony podczas oceny formalno - merytorycznej i 

negocjacji i przyjęty do realizacji. W wydatkach majątkowych zwiększono limit 

wydatków w roku 2021 na zadaniu pn. „Wzmocnienie i wykorzystanie potencjału 
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endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie 

Zalewu Włocławskiego” o kwotę 2.800.000,00 zł, celem wyboru oferty w 

postępowaniu przetargowym. Łączna kwota nakładów finansowych wynosi 

21.056.300,00 zł. W wydatkach bieżących zwiększono limit wydatków w roku 2021 

na zadaniu pn. „Realizacja zadań wiodącego ośrodka koordynacyjno – 

rehabilitacyjno – opiekuńczego” o kwotę 36.400,00 zł, w związku z przyznaniem 

dotacji w ramach Rządowego programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za 

życiem”. Łączna kwota nakładów finansowych wynosi 848.090,00 zł. Wprowadzono 

zadanie pn. „Strategiczna mapa hałasu dla Miasta Włocławek” na łączną kwotę 

nakładów finansowych 500.000,00 zł. Wprowadzenie obowiązku wykonania 

strategicznych map hałasu wynika z nowelizacji ustawy – Prawo ochrony środowiska. 

Prezydent miasta o liczbie mieszkańców większej niż 100 tysięcy sporządza 

strategiczne mapy hałasu i przekazuje je Głównemu Inspektorowi Ochrony 

Środowiska oraz właściwemu Marszałkowi Województwa. W wydatkach 

majątkowych zmniejszono limit wydatków w roku 2021 na zadaniu pn. „Budowa ulicy 

Celulozowej” o kwotę 4.916.456,00 zł, celem przesunięcia na zadanie „Wzmocnienie 

i wykorzystanie potencjału endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i 

rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego” kwoty 2.500.000,00 zł oraz z 

uwagi na brak dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zmniejszono 

wydatki o kwotę 2.416.456,00 zł. , zmniejszono limit wydatków w roku 2021 na 

zadaniu pn. „Budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Nr 8” o kwotę 

300.000,00 zł celem przesunięcia na zadanie „Wzmocnienie i wykorzystanie 

potencjału endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i rekreacyjne 

zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego”. Pozostawiona kwota na zadaniu pozwoli 

na przygotowanie terenu pod realizację robót budowlanych. Łączna kwota nakładów 

finansowych uległa zmianie i wynosi 10.534.865,00 zł.  

 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 
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W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem) 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

• Skarbnik Miasta Honorata Baranowska 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Piotr Czarnecki, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Grządziel, Ewa Szczepańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 5 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXIII sesji Rady Miasta 

skierowali: 

 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radna Mariola Gawłowska, 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radna Agnieszka Jura – Walczak, 

• radny Piotr Kowal, 

• radny Arkadiusz Piasecki. 
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Ad. 6 

Informacje i komunikaty. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że w 

drugiej połowie miesiąca maja planuje obrady kolejnej sesji Rady Miasta. 

 

Ad. 7 

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXXIII sesji Rady Miasta Włocławek, 

które odbyły się w dniu 11 maja 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta  radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 


